
 
 

 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen Tankinstallaties 
 

Datum : 2 december 2022  

Plaats : TEAMS 

 

Aanwezig  Werkzaam bij:  Branche:  Positie en/of rol 

Nicole Olland  Provincie Overijssel --  Voorzitter CCvD 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau -- Secretaris CCvD 

Erik van der 
Heijden  

Van der Heijden Milieu-en Install. 
Tech.  

VTI  Leverancier 

Annemieke van der 
Velden 

Kiwa Nederland CI Certificerende instelling 

Martin Couvée  Colasit Holland Unik  Plv voorzitter/ leverancier 

John Riepe  GPI  -- Leverancier 

Bart van Dongen Inspectiebureau Klink ODI/VDV Inspectiebedrijven 

Fons Jans  Hamer Install. Tech.  VTI  Leverancier 

Jan de Visser  VEMOBIN VEMOBIN Opdrachtgever 

Joost Teeuwissen  Teeuwissen Rioolreiniging  VETS  Lid 

Jaco Peters KIWA Nederland CI Toehoorder 

Jan Maarten van 
Dixhoorn 

Dow VNCI Opdrachtgever 

Afwezig    

Guus IJkema Tolsma Tankbouw  VFT  Leverancier 

Wim Schouten  NOVE  NOVE  Opdrachtgever 

Henk Koster SIKB-programmabureau -- SIKB, toehoorder 

Bennie Traets Conservator BV -- Lid 
 
 

Actie Verslag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Van 
Dongen 
 
Van 
Dixhoorn 
SIKB 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 9.30 uur. Afmeldingen zijn ontvangen van Bennie Traets, Henk 
Koster en Guus IJkema. De vergadering vindt plaats via TEAMS. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Verslag en actielijst vergadering 16 september 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
De actielijst is besproken; de actie met betrekking tot het toezenden van de MIC rapportage is nog niet 
uitgevoerd. Jan Maarten van Dixhoorn geeft aan dat hij dit snel zal verzorgen. De actie met betrekking 
tot het in kaart brengen van de gevolgen van de verruiming van de Warenwet met het Besluit 
Drukapparatuur is nog niet uitgevoerd. Naar aanleiding van dit punt geeft Erik van der Heijden aan dat 
het Landelijk Platform Inspecties (LPI) een document heeft opgesteld waarin de uitbreiding van 
stationaire drukapparatuur met PS tot en met 0,5 bar wordt voorgesteld. Aangegeven wordt dat geen 
van onze stakeholders in deze commissie zitting heeft wat als erg kwalijk wordt gezien. Bart van 
Dongen geeft aan dat hij Serge Erdtsieck van de LPI kent en met hem contact zal opnemen om te 
bespreken wat de achtergronden zijn van hun document. Jan Maarten van Dixhoorn kent ook een 
aantal leden en zal de contactgegevens doorgeven aan de secretaris. Ook geeft hij aan dat het wellicht 
zinvol is om met SZW contact op te nemen. SIKB zal in klein comité bekijken wat de benodigde acties 
moeten zijn. 
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Jordi Verkade geeft aan dat hij in december overleg heeft met Kiwa en de rapporteur over welke 
gegevens over 2022 gerapporteerd kunnen worden, dit als invulling van de actie uit september. 
 
De overige acties uit het verslag zijn ingevuld of hebben een plek op de agenda gekregen. 
  
3. Communicatie & Netwerk 
3.1    Stand van zaken Bal/Rbk/Omgevingswet 
Door Jordi Verkade wordt aangegeven dat de Omgevingswet (incl. Bal etc.) is uitgesteld tot 1 juli 2023. 
Waarschijnlijk komt er nog wel een tussentijdse wijziging van de Rbk maar daarin zullen geen 
documenten van dit college zijn opgenomen.  
 
3.2    Terugblik SIKB congres 
Jordi Verkade geeft aan dat het SIKB congres goed is ontvangen door de aanwezigen. Zowel de 
plenaire als parallelle sessie waren ingevuld met enthousiaste en inspirerende sprekers. Wel is de 
opkomst en locatie wat minder dan we gewend waren. Ook is geconstateerd dat vanuit dit college geen 
mensen aanwezig waren, wat toch wel jammer is omdat het een uitgelezen moment is om kennis op te 
doen en met elkaar te netwerken. 
 
3.3    Terugblik voorlichtingsbijeenkomsten Omgevingswet 
Jordi Verkade geeft aan dat de twee voorlichtingsbijeenkomsten over de Omgevingswet op een grote 
opkomst konden rekenen. In totaal zijn er over 2 dagen meer dan 500 bezoekers geweest die zijn 
bijgepraat over de Omgevingswet en de impact op de SIKB schema’s. Enig minpuntje was dat daags na 
de bijeenkomsten bekend werd dat de Omgevingswet wederom is uitgesteld. 
 
3.4    Position Paper ‘Veilige bovengrondse tankinstallaties in de Omgevingswet’ 
Jordi Verkade geeft een toelichting op de stand van zaken. Er is met behulp van een lobbybureau een 
lobbytraject gestart richting leden van de Tweede Kamer. Er zijn diverse Kamerleden via de mail 
aangeschreven, van enkele partijen is ontvangstbericht ontvangen en ook zijn er concrete reacties 
ontvangen. Inmiddels hebben er enkele gesprekken met Kamerleden plaatsgevonden. Daarnaast is er 
een verzoek gedaan om dit op de agenda van de vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat te 
plaatsen (noot: dit is gehonoreerd, bespreking vindt plaats op 7 juni 2023, te volgen via 

www.tweedekamer.nl). Tenslotte is er een persbericht opgesteld dat tezamen met de herziene versie 
van het position paper op diverse plaatsen geplaatst zal worden. Verzocht wordt aan een ieder om dit 
verder te delen (noot: inmiddels geplaatst op  
https://www.sikb.nl/nieuws/2022/risico-s-op-verontreiniging-van-bodem-grond-en-oppervlaktewater). Jan 
Maarten van Dixhoorn geeft aan dat het misschien zinvol is om Deltalinqs ook te benaderen, wellicht 
kunnen zij wat betekenen in het lobbytraject. 
 
4. Actualiteiten BRL SIKB 7800  
4.1  Terugkoppeling REIT vergadering 2 november 2022 
Ter informatie is het concept verslag van de REIT vergadering van 2 november toegezonden. Naar 
aanleiding van het verslag geeft Jaco Peters een korte toelichting op hetgeen is besproken. Hij geeft 
aan dat het de intentie is om deelgebied 16 voor kunststof te gaan herschrijven waarin een scheiding 
wordt opgenomen vergelijkbaar met hoofdgebied DEF. Jordi Verkade geeft aanvullend aan dat hij in 
januari overleg heeft met KIWA om te bespreken wat de lange termijn visie en planning is voor het 
schema BRL SIKB 7800. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 
5.1 Stand van zaken PRJ 288 voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Jordi Verkade geeft aan dat de drie tanks die via de firma Reehorst beschikbaar zijn gekomen nog niet 
zijn onderzocht doordat er nog geen goedkeuring op de sanering is ontvangen. Naar verwachting zal dit 
nu wel binnenkort uitgevoerd kunnen worden. Andere tanks kunnen uiteraard nog steeds worden 
aangedragen. 
  
 
 
 

http://www.tweedekamer.nl/
https://www.sikb.nl/nieuws/2022/risico-s-op-verontreiniging-van-bodem-grond-en-oppervlaktewater
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6. Rondvraag en afsluiting 
6.1 Stand van zaken PRJ 288 voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Het vergaderschema voor 2023 is vastgesteld op 31/3, 15/9 en 1/12 09.30-12.30, wisselend via Teams 
en live. De eerstvolgende vergadering zal een live vergadering zijn. 
 
6.2 Rooster van Aftreden 
Annemieke van der Velden en Martin Couvée zijn aftredend, beiden geven aan dat ze voor nog een 
termijn beschikbaar zijn. Verzocht wordt om dit officieel te bevestigen aan de secretaris. 
 
Er zijn geen punten voor de rondvraag en de voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
 
Volgende vergadering: 31 maart 2023, 09.30 – 10.30 uur, locatie nnb  
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Actielijst CCvD Tankinstallaties 
(stand per 2 december 2022) 

 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-04-2021 Ieder Foto’s van slechte tankinstallaties 
doorsturen 

Doorlopend 

26-11-2021 Van Dixhoorn Toezenden rapportage MIC Ecolab/Nalco  

01-04-2022 Van Dixhoorn/ 
Van der 
Heijden 

Gevolgen in kaart brengen verruimen 
Warenwet Besluit Drukapparatuur 

 

02-12-2022 Van Dongen Contact opnemen met Serge Erdtsieck van 
LPI  

 

02-12-2022 Van Dixhoorn Contactgegevens doorgeven aan secretaris  

02-12-2022 SIKB Organiseren klein comité ivm notitie LPI  

02-12-2022 Ieder Persbericht position paper verspreiden  

02-12-2022 SIKB Benaderen Deltalinqs  

02-12-2022 Van der 
Velde/ 
Couvée 

Bevestigen herbenoeming college bij 
secretaris 

 

 
 
 


